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Amendement Kind pakket 130%

A20-86

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelend
agendapunt 7 ‘Programmabegroting 2021’,

constaterende dat:
• er is afgesproken dat er in deze coalitieperiode een Hilversumpas ontwikkeld wordt, om op die

manier het bijzondere bijstandsbeleid laagdrempeliger en de uitvoering efficiënter te maken;
• er diverse scenario’s zijn uitgewerkt door het college, waarbij het college in haar voorstel dat op

28 september 2020 in de commissie is besproken voorstelt om een Hilversumpas light te
ontwikkelen;

• er voor deze variant geen steun is in de gemeenteraad zoals is gebleken in diezelfde
commissievergadering;

• de adviesraad sociaal domein en de cliëntenraad voor de lightversie geen positief advies geven;
• in de programmabegroting 2021 een bedrag van € 50.000,- beschikbaar is voor de invoering van

de Hilversumpas;
• in de kadernota 2021 is besloten, als zoekrichting voor bezuinigingen voor te stellen de grens van

130 % van het minimum los te laten, en daarvoor 120 % te gaan hanteren,

voorts overwegende dat:
• het aantal kinderen dat in arme gezinnen opgroeit blijft stijgen;
• opgroeien in armoede veel en langdurige risico’s voor welzijn, welvaart en gezondheid met zich

meebrengt;
• ons beleid erop is gericht om kinderen zoveel mogelijk mee te laten doen, en zodoende een zo

stevig mogelijke basis mee te geven om op een later moment zelfstandig in het leven te staan;
• wij daarvoor in Hilversum de regeling “kindpakket 2020” voor kinderen tot 18 jaar kennen,

besluit:
beslispunt 1 aan te passen zodat deze als volgt komt te luiden:
• de programmabegroting 2021 vast te stellen, waarbij in de programmabegroting de volgende

wijziging wordt opgenomen;
o op pagina 8, derde opsommingsteken: “Versoberen minimabeleid: verlagen van de norm

minimabeleid van 130% naar 120%, met uitzondering voor aanvragen in het kader van het
‘kindpakket 2020’ waarbij de norm wel 130% blijft”;

o op pagina 14, tweede alinea: “We brengen de inkomensgrens voor de minimaregelingen weer
terug van de eerder gehanteerde 130% van het wettelijk sociaal minimum tot 120% van dat
minimum, met uitzondering voor aanvragen in het kader van het ‘kindpakket 2020’ waarbij
de norm wel 130% blijft”;

o de lasten die met het ‘kindpakket 2020’ gemoeid zijn te dekken uit de € 50.000,- die voor 2021
en verder gereserveerd zijn voor de Hilversumpas (light) en zodoende af te zien van verdere
planvorming rondom de Hilversumpas.

Marleen Remmers Malika Boukhriss

GroenLinks Hart voor Hilversum
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GROENUNKS ILVERSUMS

Motie WMO via bijzondere bijstand

M20-87

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelend
agendapunt 7 ‘Programmabegroting 2021’,

constaterende dat:
• de motie “Méér data in het dashboard sociaal domein” (M20-80) raad breed op 7 oktober 2020 is

aangenomen, met als doel als raad meer grip te krijgen op de uitgaven binnen het sociaal domein;
• de uitgaven in het sociaal domein een belangrijk onderdeel uitmaken van de begroting en de

uitgaven nog steeds toenemen door onder andere het door het Rijk in het leven geroepen
abonnementstarief in het kader van de WMO;

• gemeenten binnen de WMO niet de mogelijkheid hebben om een inkomens- of vermogenstoets
te doen op de ondersteuningsaanvragen;

• als gevolg van het per 1 januari 2019 ingevoerde abonnementstarief er een forse stijging zichtbaar
is van de uitgaven huishoudelijk hulp;

• de “tweede monitorrapportage abonnementstarief WMO” een sterke groei aantoont die zich
vooral manifesteert in hogere inkomensgroepen;
o ter illustratie: bij de laagste inkomensgroep is de groei in vraag ongeveer 0 %, bij de hoogste

inkomensgroepen loopt dit op tot bijna 80 %. Zoals de VNG al vreesde, is het
abonnementstarief daarmee een ‘schoonmaaksubsidie’ voor de rijken geworden;

• minister De Jonge aangeeft oog te hebben voor de gemeentelijke zorgen en dat hij, ten behoeve
van een volgend kabinet, gezamenlijk met de VNG maatregelen gaat verkennen die bijdragen aan
een betere sturing op de uitgaven in de WMO,

overwegende dat:
• huishoudelijke ondersteuning op dit moment ondergebracht is binnen de WMO;
• gemeenten op grond van de WMO 2015 verantwoordelijk zijn voor de ondersteuning van mensen

die “niet in staat zijn zelfstandig een gestructureerd huishouden te voeren”2;
• in de WMO 2015 geen concrete definitie is gegeven van een gestructureerd huishouden, maar dat

het onder andere gaat om: “het schoon en op orde houden van het huishouden” en “het kunnen
beschikken over schoon beddengoed en schone kleding”. (Daarnaast staat in de toelichting
omschreven wat kan worden verstaan onder het voeren van een gestructureerd huishouden);

• binnen de WMO algemeen gebruikelijke voorzieningen niet gefinancierd worden. Dit roept de
vraag op of onder andere het schoon en op orde houden van het huishouden en het kunnen
beschikken over schoon beddengoed en schone kleding, niet als algemeen gebruikelijk in
Nederland aangemerkt dient te worden;

• eenieder een eigen verantwoordelijkheid heeft ten aanzien van zijn eigen huishouding en
hiervoor primair verantwoordelijk blijft;

• er situaties kunnen zijn waarbij er sprake is van beperkingen in de algemeen dagelijkse
zelfredzaamheid in een huishouding, waarbij tegelijkertijd de financiële
draagkracht niet toereikend is om huishoudelijke zaken als het schoon en op orde houden, het
kunnen beschikken over schoon beddengoed en schone kleding, te kunnen regelen. Dit is de
doelgroep is die we vanuit de gemeente kunnen ondersteunen door verstrekkingen in het kader
van bijzondere bijstand,

‘https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/brievenregering/detail?id=2020Z19562&did=2020D4
2132 en
https://www.sociaalweb.nl/cms/files/2020-10/monitor-abonnementstarief-wmo-tweede-
ra pportage-2020.pdf
2Art. 1.1.1 en 2.1.1. WMO 2015



roept het college op:
• om - zoveel mogelijk samen met de Gooische gemeenten - met het Rijk en de Tweede Kamer ingesprek te gaan met als doel;

o huishoudelijke ondersteuning als algemeen gebruikelijke voorziening aangemerkt te krijgen endaarmee uit het takenpakket van de WMO te halen;
o landelijk de hiermee gepaard gaande budgetten over te hevelen van de WMQ naar debijzondere bijstand;
o tussen het Rijk en de gemeenten nadere afspraken te maken over de wijze waarophuishoudelijke ondersteuning als algemeen gebruikelijke voorziening geborgd wordt in hetkader van verstrekkingenbeleid bijzondere bijstand;

• de raad hierover uiterlijk medio 2021 een terugkoppeling te geven,

en gaat over tot de orde van de dag.

Marleen Remmers Henk Blok

GroenLinks Hilversums Belang
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Motie Verkeershuis

HILVERSUMS
:: BE.ANG

M20/88

De raad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, besprekend debegroting 2021,

overwegende dat

1. het volgend jaar 100 jaar geleden is dat het door Dudok ontworpen VVV-kantoor ophet Stationsplein werd geopend;

2. 50 jaar na de opening is besloten om dit ‘Verkeershuisje’ te slopen waardoor het eenvan de weinige eigenstandige Dudokwerken in Hilversum is die de tand des tijds niethebben doorstaan;

3. de ingrijpende herinrichting van het Stationsplein een kans biedt om dit verloren
stukje erfgoed op of nabij de oorspronkelijke plaats te herbouwen en daarmee de
stad van Dudok te verrijken met een nieuwe trekpleister;

4. een herbouwd Verkeershuisje zal bijdragen aan het Hilversums karakter van het
nieuwe Stationsgebied, als herkenbare verwijzing naar onze geschiedenis;

5. Dudoks vroegere compagnon en artistiek schatbewaarder, Robert Magnée, de
gemeente al voor de sloop in 1971 heeft geadviseerd de bouwtekeningen zorgvuldigte bewaren zodat het Verkeershuis in de toekomst herbouwd kan worden,

verzoekt het coIege

a. te onderzoeken of er op of nabij het vernieuwde Stationsplein een geschikte locatie
te vinden is voor herbouw van het Verkeershuis;

b. indien dat het geval is, met de raad en andere stakeholders in gesprek te gaan overherbouw, gebruik en financiering van het Verkeershuis,

en gaat over tot de orde van de dag.

Peter Veenendaal
Groen Links

Evert Jan Kruijswijk Jansen Henk Blok
CDA Hilversums Belang
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Motie M20/89

Contactpersoon: OlafStreutker

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, in vergadering

over de begroting 2021,

constaterende dat:

• in de begroting 2021 investeringsbedragen zijn opgenomen voor onder meer het zwembad

Arenapark, kleine spoorbomen, spoorzone, mediapark en aankoop panden Koninginneweg en

Larenseweg;

• deze investeringen een deel zijn van de totale voorgenomen investeringen voor de komende

ja ren;

• uit de meerjaren-doorkijk tot en met 2024, zoals deze in de begroting 2021 is verwerkt, slechts

een beperkt inzicht is te verkrijgen van de totale financiële effecten van deze investeringen op

het eigen vermogen en de exploitatie van de gemeente;

• als gevolg daarvan onduidelijk is hoe de financiële ratio’s zich komende jaren zullen

ontwikkelen;

• de financiële stresstest zoals deze op basis van de jaarcijfers 2019 is uitgevoerd slechts een

momentopname weergeeft en niets zegt over de weerbaarheid daarvan op termijn,

overwegende dat:

• de grote investering in het stationsgebied grotendeels nog niet is verwerkt in de

meerjarencijfers in de begroting 2021;

• er nog meerdere voorgenomen investeringen op de ‘plank’ liggen, zoals gebiedsontwikkeling

1221 en het circusterrein, die op termijn tot ontwikkeling zullen komen;

• wij ons realiseren dat nog niet alle investeringsplannen volledig uitgekristalliseerd zijn en

daarmee alleen in hoofdlijnen kunnen worden doorgerekend;

• er geen totaalbeeld beschikbaar is over de totale hoogte van deze investeringen in de

komende 5 tot 10 jaren en het niet duidelijk is hoeveel leningen er extra moeten worden

aangetrokken om dit mogelijk te maken;

• er nu nog beperkt inzicht is wat de effecten van deze investeringen en extra leningen hebben

op de jaarlijkse baten en lasten en de balans van de gemeente;

• als gevolg daarvan er onvoldoende inzicht is in de ontwikkeling van de belangrijkste financiële

ratio’s voor de komende 5 tot 10 jaar;

• het onduidelijkheid is hoeveel financiële ruimte na alle voorgenomen investeringen nog

beschikbaar is voor nieuwe ontwikkelingen in de stad die nu nog buiten scope zijn;

• de evaluatie en herziening van de financiële verordening nog moet plaatsvinden. Deze

herziening moet volgens het college de ruimte bieden meer projectkosten te activeren en over

lange looptijd af te schrijven. Een totaalraming van deze verwachte projectkosten is er niet,

Motie “Inzicht in toekomstige financiële ruimte”

Bestandsnaam: M20-89 Inzicht in toekomstige financiele ruimte Inzicht in toekomstige financiële ruimte Pagina 1 van 2



Motie M20/89

Contactpersoon: 0/af Streutker

• de Raad met behulp van een aantal scenario’s (min/max) een globaal inzicht te verschaffen inhet effect van de totale voorgenomen investeringen;
• met behulp van deze scenario’s inzicht te bieden in de globale ontwikkeling van debelangrijkste financiële kengetallen;
• deze scenario’s ook te gebruiken om een schatting te maken van de totale extra te activerenprojectkosten zoals door het college wordt voorgesteld na de voorgenomen aanpassing van definanciële verordening;
• deze scenario’s in een BVS in het voorjaar van 2021 met de Raad te bespreken,

en gaat over tot de orde van de dag.

Olaf Streutker
CDA

Hein Jaarsma

D66
Henk Blok

Hilversums Belang

verzoekt het college:

Bestandsnaam: M20-89 Inzicht in toekomstige financiele ruimte Inzicht in toekomstige financiele ruimte Pagina 2 van 2
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Motie Eenduidiger en consistenter indiceren Huishoudelijke hulp

M20-90

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelendagendapunt 7 ‘Programmabegroting 2021’,

constate rende dat:
/ het budget Wmo-voorzieningen onvoldoende toereikend is;
“ het abonnementstarief een aanzuigende werking heeft, waardoor de vraag naarhuishoudelijke hulp toeneemt;
/ huishoudelijke hulp noodzakelijk is voor hen die dat niet zelf kunnen;

er veel verschil zit in de toekenning op grond van indicaties als het gaat om aantal hulp-urenper week,

overwegende dat:
“ sommige inwoners slechts 1,20 uur per week hebben en anderen zelfs tot 7 uur voor hetschoonmaken en -houden van hun huis;
“ standaardisering in de toekenning van huishoudelijke hulp als basis voor iedereen die datnodig heeft wenselijk is, waarbij er daarbovenop ruimte blijft voor realistisch maatwerk;er op deze wijze kosten bespaard kunnen worden;
“ door eenduidigere indicatie meer mensen geholpen kunnen worden, met dezestandaardisering,

roept het college op:
er op toe te zien dat er eenduidiger geïndiceerd gaat worden op huishoudelijke hulp;“ juridisch te onderzoeken of dat een standaardisering in de toekenning van huishoudelijkehulp als basis voor iedereen die dat nodig heeft, waarbij er daarbovenop ruimte blijft voorrealistisch maatwerk mogelijk is.

/ Indien het juridisch kan zo spoedig mogelijk standaardisering toepassen in het indicatiebeleidhuishoudelijke hulp.
/ de ontstane problematiek aangaande het abonnementstarief samen met collega’s uit deregio ter tafel te brengen bij de betreffende Minister,

en gaat over tot de orde van de dag.

Regie Redmeijer

Hart voor Hilversum
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Amendement Middelen HilversumPas behouden voor minimabeleid

A20-91

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelend agendapunt7 ‘Programmabegroting 2021’,

coristaterende dat:
• er is afgesproken dat er in deze coalitieperiode een Hilversumpas ontwikkeld wordt, om op die manier

het bijzondere bijstandsbeleid laagdrempeliger en de uitvoering efficiënter te maken;
• er diverse scenario’s zijn uitgewerkt door het college, maar dat er geen steun voor de Hilversurnpas is;
• er voor de Hilversumpas in de (meerjaren) begroting 2020 respectievelijk € 225.000,- (2020), € 190.000,-(202 1) en €150.000,- (2022 e.v.) is begroot;
• in de kadernota 2021 is besloten, als zoekrichting voor bezuinigingen, voor te stellen de grens van 130%van het minimum os te laten en daarvoor 120% te gaan hanteren;
• de gemeenteraad van Hilversum nog geen begrotingswijziging heeft vastgesteld om de middelen voor deHilversumpas te laten vrijvallen;
• de in de begroting 2020 genoemde (meerjarige) middelen voor de Hilversumpas vrijvallen met

uitzondering van een bedrag van € 50.000,- voor de invoering van de Lightversie;
• de middelen voor de Hilversumpas onderdeel uitmaakten van of moesten bijdragen aan het

minimabeleid,

voorts overwegende dat:
• onder meer door de coronacrisis een toenemend aantal gezinnen rond moet komen van een laag

inkomen;
• het aantal kinderen dat in arme gezinnen opgroeit blijft stijgen;
• leven en opgroeien in armoede veel en langdurige risico’s voor welzijn, welvaart en gezondheid met zichmeebrengt;
• ons beleid erop is gericht om zoveel mogelijk mensen mee te laten doen, en zodoende te kunnen

participeren en een zelfstandig in het leven op te bouwen;
• wij daarvoor in Hilversum verschillende minimaregelingen kennen die mensen (tijdelijk) ondersteuningbieden,

besluit:
beslispunt 1 aan te passen zodat deze als volgt komt te luiden:
• de programmabegroting 2021 vast te stellen, waarbij in de programmabegroting de volgende wijziging

wordt opgenomen;
o af te zien van verdere planvorming rondom de HilversumPas, waarbij alle middelen welke (meerjarig)begroot zijn voor de Hilversumpas worden toegevoegd aan het beleidsdoel minimabeleid;

de bedragen die eerder zijn begroot van € 190.000,- (2021) en € 150.000,- (2022 en verder),
genoemd in de Businesscase Hilversumpas (613936) en besproken in de raadscommissie van 28
september 2020, worden toegevoegd aan het minimabeleid en komen ten lasten van het
begrotingsresultaat;

o op pagina 8, derde opsommingsteken te schrappen: “Versoberen minimabeleid: verlagen van de norm
minimabeleid van 130% naar 120%”;

o op pagina 14, tweede alinea de volgende zin te schrappen: “We brengen de inkomensgrens voor de
minimaregelingen weer terug van de eerder gehanteerde 130% van het wettelijk sociaal minimum tot120% van dat minimum”.

Bianca Verweij Jacqueline Kalk Henk Blok

SP PvdA Hilversums Belang



çt)t



I1 HILVERSUMS

Nr A20/92

AMENDEMENT Startmemo Grondstoffenvisie

De Raad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelend agendapunt 9
“startmemo Nieuwe grondstoffenvisie”,

constateert dat:
1. de startmemo Grondstoffenvisie een aanzet geeft tot het nieuwe afvalbeleid in de richting van 2025

en 2030;
2. we in de regio hebben afgesproken dat Raden meer betrokken zijn bij de kaderstelling en dat deze

startmemo een uitvloeisel is hiervan;
3. de startmenio werd vergezeld door een onderzoeksrapport (KpIusV) met overwegingen over de

keuze tussen bron- en nascheiding en over het al dan niet invoeren van Diftar;
4. de Afvalstoffenheffing in 2021 met 7,5% stijgt, met aankondiging van verdere stijging in 2022,

overweegt dat:
5. evaluatie en analyse van in het verleden gevoerde beleid relevant is voor besluitvorming over de

toekomst;
6. de stijging van de Afvalstoffenheffing een landelijke trend is, met uitschieters naar plus 40%, als

gevolg van hogere dan verwachte kosten voor extra inzamelsystemen zoals PMD, verhoging van
de verbrandingsbelasting en de lage olieprijs;

7. steeds meer grotere en kleinere gemeenten overstappen van bron- naar nascheiding van PMD bij
bedrijven als AVR, AEB, Attero en Omrin;

8. een besluit tot stopzetting van broninzameling van PMD losgezien kan worden van de
daadwerkelijke stopzetting;

9. nascheidingscapaciteit beperkt is tegen het licht van oplopende vraag,

is van mening dat:
1. het besluit tot stopzetting van broninzameling van PMD losgekoppeld kan worden van een

daadwerkelijke overstap;
2. een eerder besluit bovendien opportuun is om tijdig nascheidings-capaciteit te kunnen committeren;
3. extra werkgelegenheid mooie bijvangst is, maar geen (primair of secundair) doel op zich van

toekomstig afvalbeleid,

BESLUIT:

Het raadsbesluit aan te passen VAN:

1. Het startmemo Grondstoffenvisie en de beschrijving van vraagstukken in dit voorstel ter
kennisgeving aannemen

2. Richting geven aan de uitwerking van een aantal vraagstukken in de nieuwe Grondstotfenvisie
waarbij wordt gekozen voor;

a. Ontwikkelperspectief B waarbij primair wordt gestuurd op duurzaamheidsprestaties van de
afzonderlijke stromen afgezet tegen de kosten en gewenste dienstverlening waarbij ook
maatschappelijke meerwaarde wordt meegewogen en secundair wordt gestuurd op %
afvalscheiding totaal

b. De keuze tussen bronscheiding of nascheiding PMD wordt afgewogen in 2022 op basis van de
actuele informatie op dat moment, en te koppelen aan de afloop of verlenging van het contract
restafva 1



c. Op dit moment niet te kiezen voor invoering van DIFTAR ter bevordering van de afvalscheiding

d. In te zetten op de koppelkansen en slimme verbindingen zoals beschreven in het StartmemoGrondstoffenvisie en dit voorstel

NAAR

1. Het startmemo Grondstoffenvisie en de beschrijving van vraagstukken in dit voorstel terkennisgeving aannemen.

2. Richting geven aan de uitwerking van een aantal vraagstukken in de nieuwe Grondstoffenvisiewaarbij wordt gekozen voor:

a. ontwikkelperspectief B waarbij primair wordt gestuurd op duurzaamheidsprestaties van deafzonderlijke stromen afgezet tegen de kosten en gewenste dienstverlening waarbij ookmaatschappelijke meerwaarde wordt meegewogen en secundair wordt gestuurd op %f”lDchciding totI;

b. de besluitvorming over bron- of nascheiding PMD los te koppelen van de looptijd vancontracten en te verbinden aan besluitvorming over de Grondstoffenvisie. De eventueleoverstap kan dan op een financieel-economisch verantwoord moment worden gekozen;

c. op dit moment niet te kiezen voor invoering van DIFTAR ter bevordering van de afvalscheiding;

d. zo mogelijk gebruik te maken van koppelkansen en slimme verbindingen zoals beschreven inhet Startmemo Grondstoffenvisie en dit voorstel.

Hidde Fennema Hakan Koc Henk Blok

VVD Hilversum Hart voor Hilversum Hilversums Belang
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Motie Taakstelling projectkosten

M20-93

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, besprekende de
begroting 2021,

constaterende dat:
• er talrijke grote projecten lopen of op stapel staan;
• de kosten van deze projecten, met name de VAT-kosten en de inhuur van externen, al langer

een punt van zorg zijn;
• de raad meermaals de wens heeft geuit om een prudent beleid te voeren ten aanzien van

deze kosten, onder andere door:
o beperking van de inhuur van externen;
o soberder begroten;
o kritischer inkopen waardoor mogelijke winst te behalen valt;

• er desondanks nog geen zicht lijk te zijn op kostenbeheersing van projecten en er vooralsnog
geen denkrichtingen zijn gepresenteerd om dit te verbeteren,

concludeert dat:
• het college in het Sociaal Domein wél bereid lijkt grote ingrepen te doen, wat zodoende ook

het beperken van de projectkosten rechtvaardigt,

draagt het college op:
• denkrichtingen uit te werken voor de beheersing van projectkosten;
• waar mogelijk deze denkrichtingen op lopende projecten toe te passen, mits de raad vooraf

is geïnformeerd;
• voor de behandeling van de kadernota in juni 2021 de raad over deze denkrichtingen te

informeren,

en gaat over tot de orde van de dag.

Pierre van Rooden

SP Hilversum
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Motie Wacht met vrijgeven ROM-fonds

A20-94

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelend
agendapunt 7 ‘Programmabegroting 2021’,

overwegende dat:
• het college voornemens is om een extra storting van één miljoen euro te doen ten behoeve van

het ontwikkelingsfonds van de RDM Utrecht, voor het investeren in innovatieve startups;
• de raad niet de mogelijkheid heeft gehad om zich over deze investering uit te spreken;
• het verwerken van een extra kapitaaloverdracht van één miljoen euro - in een begroting die voor

het jaar 2021 al tekorten vertoont - een politiek gevoelige kwestie genoemd mag worden;
• het college bij een eerdere investering wél expliciet instemming van de raad heeft gezocht, waar

bij bovendien is gesproken over slechts een éénmalige storting in het fonds;
• de extra storting een onderdeel vormt van de COL-regeling (corona overbruggingslening) vanuit

het Rijk en derhalve een significant andere insteek heeft dan waarvoor de RDM oorspronkelijk is
opgericht;

• er desalniettemin geen wijziging is in de Regionaal Economische Agenda (REA) of in de voorwaar
den voor de te verstrekken leningen vanuit de RDM;

• volgens de CDVID-impactanalyse van het college geen van de branches waar de huidige REA zich
op richt specifiek geraakt worden door de coronacrisis, in vergelijking met bijvoorbeeld de horeca,
de cultuursector of het onderwijs;

• een corona overbruggingslening gebruikt zou moeten worden voor bedrijven die hulp nodig heb
ben om de coronacrisis te overbruggen,

verzoekt het college:
• met de deelnemende gemeenten en de RDM BV de leningsvoorwaarden opnieuw te bespreken

ten behoeve van een doelmatige besteding van de CDL-gelden waar zij het hardst nodig zijn;
• de voorwaarden opnieuw voor te leggen ter advisering aan de raad, samen met het voorstel om

de één miljoen euro aan kapitaaloverdracht goed te keuren;
• om de kapitaaloverdracht van één miljoen euro aan de RDM Utrecht pas over te maken nadat de

raad hier toestemming voor heeft gegeven,

en gaat over tot de orde van de dag.

Femke van Drooge Edwin Göbbels Henk Blok

PvdA Democraten Hilversum Hilversums Belang
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HILVERSUM

Amendement Minimaregelingen houden op 130%

A20-95

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 november 2020, behandelend
agendapunt 7 ‘Programmabegroting 2021”,

constaterende dat:
• de raad in 2019 heeft besloten, met ingang van 2020 de minimaregeling van 120% naar 130%

te verhogen;
• het college voorstelt één jaar na invoering de verhoging weer terug te draaien;
• deze bezuiniging meer dan 5000 huishoudens treft;
• deze groep als gevolg van de financiële crisis die is ontstaan door de corona pandemie de

komende periode zal groeien, zoals ook door het college is aangegeven in de Covid
scenario’s;

• de besparing die hiermee gepaard gaat slechts een bedrag van rond de C 200.000,- oplevert;
• deze maatregel voor de inwoners met een laag inkomen grote gevolgen heeft en voor de

gemeente slechts een druppel op de gloeiende plaat is,

overwegende dat:
• probleem en oplossing niet in balans zijn;
• de gevolgen voor de doelgroep te groot zijn in relatie tot de toenemende

bestaansonzekerheid;
• er voldoende andere manieren zijn om deze besparing te realiseren, die minder huishoudens

treffen en een minder grote impact hebben op de bestaanszekerheid voor 5000
huishoudens,

besluit:
beslispunt 1 aan te passen zodat deze als volgt komt te luiden:
• de programmabegroting 2021 vast te stellen, waarbij in de programmabegroting de volgende

wijziging wordt opgenomen;
o de zin op pagina 8, derde opsommingsteken, “Versoberen minimabeleid: verlagen van de

norm minimabeleid van 130% naar 120%” niet over te nemen;
o de zin op pagina 14, tweede alinea, “We brengen de inkomensgrens voor de minimaregelingen

weer terug van de eerder gehanteerde 130% van het wettelijk sociaal minimum tot 120% van
dat minimum” als volgt te wijzigen:

“We houden de inkomensgrens voor de minimaregelingen op 130% van het wettelijk
sociaal minimum tot 120% van dat minimum”.

Jacqueline Kalk
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W1UNLINKS
HILVERSUM ChristenUnie

M20/96

Onderwerp: visie op taakstelling sociaal domein

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen en behandelend de begroting 2021,

constaterende dat:
• er grote tekorten zijn ontstaan binnen het sociaal domein;
• er verschillende factoren zijn aan te wijzen die aan deze tekorten hebben bijgedragen;
• een externe, niet beinvioedbare factor, is dat de gemeente wordt verondersteld steeds meer taken

uit te voeren, terwijl de daarbij behorende vergoedingen van het Rijk daarbij niet altijd voldoende
zijn om de kosten van deze taken te kunnen betalen;

• er ook factoren zijn waarop de gemeente wel invloed kon uitoefenen, zoals bijvoorbeeld de manier
en het niveau waarop de gemeente Hilversum uitvoering geeft aan de uit te voeren taken;

• het bij de raad niet bekend is welke maatregelen door het college worden genomen om de kosten
in het sociaal domein beheersbaar te houden;

• KPMG een rapport heeft uitgebracht met stevige conclusies,

van mening zijnde dat:
• de raad een kaderstellende rol heeft, ook bij het terugdringen van tekorten;
• het van belang is dat het college de raad in positie brengt om kaders te kunnen stellen om

vervolgens met elkaar van gedachten te wisselen over de te nemen maatregelen;
• hiertoe een koersdocument dient te worden opgesteld waarin enerzijds wordt geschetst welke

mogelijkheden er zijn voor besparingen en anderzijds welke van die mogelijkheden het college
wenst in te zetten om de tekorten terug te dringen,

verzoekt daarom het college:
• een koersdocument op te stellen waarbij de kadernota sociaal domein “Erbij horen en ertoe doen”

als leidraad wordt gehanteerd en dit koersdocument ter bespreking en vaststelling voor te leggen
aan de raad uiterlijk maart 2021, zodat de raad daarover in de raadsvergadering van april 2021 een
besluit kan nemen,

en gaat over tot de orde van de dag.

Gerben van Voorden Marleen Remmers Aafke Vreugdenhil

CDA GroenLinks ChristenUnie
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Motie 20-97

Alternatieven bij herziening financieel beleid

De Raad in vergadering bijeen, behandelende de begroting 2021,

overwegende dat:
- het opstellen van en besluiten tot een evenwichtige begroting geregeld een lastig politiek bestuurlijk proces is;
- de gemeente Hilversum een fors tekort op de jaarrekening 2019 had, overschrijdingen in het sociaal domein

en negatieve gevolgen van de coronacrisis heeft, die maar in beperkte mate in de begroting 2021 kunnen
worden gerepareerd;

- de gemeente ambities heeft en ontwikkelingen in gang heeft gezet (Arenapark, stationsgebied, verdere
verstedelijking, etc.) die grote investeringen vragen, en daarmee een extra beslag op de financiële
mogelijkheden van Hilversum;

- de inspanning van het college om kosten te besparen en overschrijdingen in (met name) het sociaal domein
te beperken in dit kader worden gewaardeerd;

- er tegelijkertijd de nodige extra financiële ruimte is gecreëerd door het putten uit reserves en voorzieningen,
het lenen voor meer activiteiten (‘activeren’) en het verhogen van belastingen en heffingen;

- de financiële weerbaarheid van Hilversum daardoor achteruit gaat,

voorts overwegende dat:
- de financiële verordening 2018 als uitgangspunten heeft financiële grip, kunnen kiezen en een onbelaste

toekomst voor een volgende generatie;
- het opnemen van financiële beleidsregels in een verordening juist bedoeld is om een prudent en consequent

begrotingsbeleid te bevorderen;
- niet duidelijk is waarom de financiële verordening van 2018 nu al geëvalueerd moet worden:

tenslotte overwegende dat:
- de Raad wordt voorgesteld te besluiten om in de periode 2021 -2024 meer dan € 5 miljoen te besparen door

een ander financieel beleid;
- deze besparing in de begroting 2021 ‘herziening van het financieel - beleid’ heet, die in het kader van de

evaluatie van de financiële verordening wordt opgepakt;
- deze herziening in de kadernota is aangekondigd, waarbij werd gedoeld op het activeren van projectkosten,

maar dat noch in de tussentijd noch in de begroting enige uitwerking is gegeven van de op te pakken
evaluatie van de financiële verordening of van de herziening van het financieel beleid;

- deze evaluatie en de discussie over de herziening van het financieel beleid dus nog moet plaatsvinden;
- de door het college gevolgde werkwijze (eerst besparingen in de begroting opnemen, die later toelichten en

uitwerken en dan met terugwerkende kracht in werking stellen) er op neer komt dat de raad alvast instemt met
een specifieke uitkomst van een evaluatie die nog moet plaatsvinden;

- de raad aldus weinig ruimte heeft om een afweging te maken over de herziening van het financieel beleid,

draagt het college op:
- om de raad keuze mogelijkheden ten aanzien van het financieel beleid en andere besparingen te geven;
- om naast de uitwerking van de herziening van het financieel beleid ook reële alternatieven voor het besparen

van minimaal dezelfde bedragen (periode 2021-2024) aan de Raad voor te leggen;
- deze alternatieven uiterlijk bij de kadernota, maar in ieder geval niet later dan bij het voorstel ‘herziening van

het financieel beleid’ als zoekrichting in te brengen,

en gaat over tot de orde van de dag.

D66 CDA Hilversums Belang

Hein Jaarsma Olaf Streutker Henk Blok


